
Dodatek k zápisu ze shromážd ění vlastník ů  10.12.2013 
 
 
 

 
Je chvályhodné, že se dostavila velká většina vlastníků bytů a že všichni přišli včas. 
 
Jako hosté se shromáždění zúčastnili 

 nájemníci p. Petričák, sl. Wykretová, sl. Páralová, které nám představil p. Hronek,  
 a nájemník z bytu č. 28 p. Tomek. 

 
Jednání o prvních pěti bodech programu proběhlo v klidu, diskuze byla stručná a věcná, 

diskutující se drželi právě probíraného tématu. Snad to bylo i díky tomu, že mnozí 
vlastníci se zúčastnili přípravné schůzky. 

 
Diskuse o šestém bodu (financování přesklení lodžií) byla bouřlivější, což je 

pochopitelné vzhledem k předchozím vyhroceným názorovým střetům, které se 
zpravidla odehrávaly na chodbách. Jednomyslný výsledek hlasování ukazuje, že je 
možné jednáním dosáhnout rozumného kompromisu a že není třeba napadání a 
silných slov. 

 
Pokud se týká posledního bodu – oplocení pozemku – musím se především omluvit za 

zmatky při hlasování. Ale pochopte, že vůbec není snadné zároveň řídit schůzi, 
odpovídat na poznámky, které na vás ostatní pokřikují, formulovat text usnesení a 
při tom počítat a zapisovat hlasy. Po přepočítání jsem zjistil, že pro bylo 12 
přítomných (nebo zastoupených), 14 bylo proti nebo se zdrželo. V zápise je to 
vyjádřeno ve spoluvlastnických podílech a procentech. Nicméně vzhledem k tomu, 
že v tomto bodě jsme názorově rozděleni přibližně na poloviny, a vzhledem k tomu, 
že někteří byli nerozhodnutí, protože neviděli konkrétní podobu a cenu, mohli 
bychom o tom i v budoucnu jednat, alespoň neformálně. Asi to bude jiné, až bude 
stát plot kolem sousedního pozemku.  

 
 

 
 
 

Vl. Horák 
 


